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Abstract (en)
A contact lamp for use by shy persons for signalling of sympathies, and/or a reserved attitude, and/or rejection, comprises a lamp case (1)
containing an optical or mechanical indicating device (2) having at least two (and preferably three) differently coloured faces (3), a switch (4), and
a battery (5); and the indicating device (2) may comprise light sources (6) such as incandescent bulbs, glow-discharge lamps, or optical diodes, set
vertically or horizontally, or grouped, behind transparent faces, either the light sources having coloured transparent coatings or the transparent faces
being coloured; alternatively, the indicating device may comprise one or more rotor discs on diametral axles. <IMAGE>

Abstract (de)
Es handelt sich um eine Kontaktampel zum Signalisieren von Sympathien. Die Kontaktampel weist ein Ampelgehäuse mit einer optischen oder
mechanischen Anzeigevorrichtung mit unterschiedlichen Farbflächen, mit einer Schaltvorrichtung zum Betätigen der Anzeigevorrichtung und mit
einer Batterie auf. Die optische Anzeigevorrichtung weist drei Lichtquellen auf, welche hinter den Farbflächen «Grün», «Rot» und «Gelb» angeordnet
sind, so daß sich durch Grüneinstellung Sympathie, durch Roteinstellung Antipathie und durch Gelbeinstellung eine Abwartehaltung signalisieren
läßt.

IPC 1-7
G08B 5/36

IPC 8 full level
G08B 5/36 (2006.01)

CPC (source: EP)
G08B 5/36 (2013.01); G08B 2001/085 (2013.01)

Citation (search report)
• [A] BE 698740 A 19671103
• [A] CH 519680 A 19720229 - SCHNEGG RUDOLF [CH]

Cited by
DE4433623A1; FR2606916A1; FR2561807A1; EP3070668A1; WO9322744A1

Designated contracting state (EPC)
AT FR IT NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0063718 A1 19821103; DE 8112297 U1 19811112; ES 511661 A0 19830216; ES 8303712 A1 19830216; GB 2097520 A 19821103;
GB 2097520 B 19841212

DOCDB simple family (application)
EP 82102869 A 19820403; DE 8112297 U 19810425; ES 511661 A 19820423; GB 8206213 A 19820303

https://worldwide.espacenet.com/patent/search?q=pn%3DEP0063718A1?&section=Biblio&called_by=GPI
https://register.epo.org/application?number=EP82102869&lng=en&tab=main
http://www.wipo.int/ipcpub/?version=20000101&symbol=G08B0005360000&priorityorder=yes&lang=en
http://www.wipo.int/ipcpub/?level=a&lang=en&symbol=G08B0005360000&priorityorder=yes&refresh=page&version=20060101
http://worldwide.espacenet.com/classification?locale=en_EP#!/CPC=G08B5/36
http://worldwide.espacenet.com/classification?locale=en_EP#!/CPC=G08B2001/085

